
Folketingets Sundhedsudvalg har den 7. juni 2010 stillet følgende spørgsmål 
nr. 639 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

Spørgsmål nr. 639:
’’Kan ministeren bekræfte, at han den 25. marts 2010 udtalte følgende til DR 
Nyheder: "Vi vil ikke pille ved den brugerbetaling, som vi har på en række om-
råder i dag. I stedet skal vi prøve at se, hvordan vi kan behandle flere patienter 
med de samme penge" - og at der altså er tale om løftebrud fra regeringens 
side, når man nu indfører brugerbetaling overfor mennesker, der som følge af 
sygdomme har problemer med fertiliteten?”

Svar:
Citatet fra artiklen på DR Nyheders hjemmeside er korrekt.

Med venlig hilsen
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